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Jelen vannak: Bratu László polgármester, Szeles András alpolgármester,  Bolobás Péter, Bratu Ferenc, 
Dobozi Gábor, Karsai Attila, Kléri Bertalan, Kovács István, Molnárné Juhász Éva, Sohajda István, 
Takács László, Timár László helyi képviselõk. 
Késıbb csatlakozik a testület munkájához: dr. Vidákovics Béla alpolgármester, dr. Basista Erika 
képviselı. 
 

Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyzı, dr. Szántó Marianna aljegyzı, Urbánné 
Kléri Szilvia szakreferens, Zsiga Józsefné Igazgatási irodavezetı, Szarka Zsolt Mőszaki Irodavezetı, 
Ferencsák Sándorné Pénzügyi Irodavezetı, Barla Ibolya beslı ellenır, Rivnyák Istvánné, Vajkóné Zsíros 
Emese, Pásztor András, Kércsi Tibor intézményvezetık, Bartek József a Városgazda Kft. ügyvezetıje, 
Bialkó Tibor a Hivatásos Önkormányzati Tőzoltóság képviseletében, Bucskó János  az Encs Város 
Szociális Helyzetének Javításáért Közalapítvány ügyvezetıje, Varga József úr az Encs Város Kultúrájáért 
és Sportjáért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke, Rácz Tamás az Encsi Mentıszolgálat vezetıje, az 
Életmentés Alapítvány B-A-Z Megye Felügyelı Bizottságának elnöke, Gyırffi Dezsı könyvvizsgáló, 
Beke Gusztáv Pro Urbe kitüntetett. 
 

Bratu László polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 14 képviselı-testületi tagból 
12 jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja. Külön köszönti Gyırffi Dezsı könyvvizsgáló 
urat, aki a költségvetési napirend tárgyalása folytán tisztelte meg jelenlétével a képviselı-testületet. 
 

A jegyzıkönyv hitelesítésére felkéri Kovács István képviselıt és Szeles András alpolgármestert, majd 
tájékoztatja a Képviselı-testületet az ülés tervezett napirendjérıl.  
 

A Képviselı-testület az ülés napirendjét egyhangúlag az alábbiak szerint fogadja el: 
 

Ülési napirend tárgya: 
 

1.) Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekrıl, megbeszélésekrıl 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
 
2.)  Jelentés a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
 

3.) Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
 

4.) Beszámoló az Encs Város Fejlesztéséért Közalapítvány munkájáról 
 Elıadó: Mercz Dániel a Kuratórium elnöke 
 

5.) Beszámoló az Encs Város Szociális Helyzetének Javításáért Közalapítvány tevékenységérıl 
 Elıadó: Bucskó János ügyvezetı 
 

6.)     Beszámoló az Encs Város Kultúrájáért és Sportjáért Közalapítvány tevékenységérıl 
   Elıadó: Varga József  a Kuratórium elnöke 
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7.)     Beszámoló az Életmentés Alapítvány B-A-Z Megye munkájáról 
   Elıadó: dr. Breitenbach Géza a Kuratórium Elnöke 
 

8.)     Indítványok, bejelentések 
 
9.)    Ciklusleltár 2006-2010 
 
 
Szeles András alpolgármester kéréssel fordul a képviselı-testület felé. 2010. július 10-én temette el a 
város elsı polgármesterét, Krózser János urat, aki 1990-1994 között töltötte be a városvezetıi pozíciót. A 
család által szervezett megemlékezésen, majd a temetésen sem búcsúzott el tıle a város mai vezetése, 
ezért a nevéhez kötıdı néhány momentum felsorolásával javasolja, hogy öt perces néma csenddel 
adózzon a testület és a jelenlévık az emlékének. 
 
A testület és a hallgatóság öt perces néma csenddel lerója a kegyeletét. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke a idı szőkére tekintettel kéri, 
hogy Hazadiné dr. Kertész Anita fogorvos, akivel kapcsolatosan a feladatellátási-szerzıdés tervezetet az 
indítványok között tárgyalja a képviselı-testület a napirendek elıtt mutatkozhasson be. 
 
A képviselı-testület a kérelemnek egyhangúlag helyt ad. 
 
Bratu László polgármester felkéri Hazadiné dr. Kertész Anita fogszakorvost, mutatkozzon be és adjon 
röviden számot a terveirıl. 
 
Dr. Vidákovics Béla alpolgármester és dr. Basista Erika képviselı helyet foglal a teremben. A képviselı-
testület kiegészül 14 fıre. 
 
Hazadiné dr. Kertész Anita fogszakorvos köszönti a jelenlévıket. Köszönetét fejezi ki azért, hogy 
bemutatkozhat a testület tagjainak és a televízión keresztül a városlakóknak. 
Elmondja, hogy 2001-ben végzett Debrecenben a Fogorvos Tudományi Karon, majd 2003-ban 
szakvizsgázott. Ezt követıen Miskolcon dolgozott a Dentalsoftnál, késıbb pedig gyermekfogászati 
gyakorlatot szerzett. Nagyon örül annak, hogy a most átvenni kívánt praxis vegyes a lakosság kora 
szempontjából, mert így gyermekekkel és felnıttekkel egyaránt foglalkozhat. Kiemelten fontosnak tartja a 
szőrést, a prevenciót. Úgy véli, mint minden területen a fogorvoslásban is mindig van mit tenni. 
Elsıként természetesen a körülményeket szeretné kényelmesebbé tenni és a rendelıt szeretné felújítani. 
Mindez a betegek és az ott dolgozók komfortérzetének emelkedését szolgálja. 
Egy gyermeke van. Családjával Szirmabesenyın élnek és ezen nem is kívánnak változtatni. Onnan fog 
bejárni. A férje jogász a miskolci Mészáros Ügyvédi Iroda alkalmazásában. 
Végezetül köszöni a megtisztelı figyelmet és amennyiben a jelenlévıknek bármilyen kérdése van felé, 
azokra szívesen válaszol. 
 
Bratu László polgármester kérdés, észrevétel hiányában azon reményét fejezi ki, hogy a most 
bemutatkozó fogszakorvos asszony is olyan hosszú ideig fogja a várost szolgálni, mint elıdje. Ehhez 
kíván neki kitartást, türelmet, jó erıt, egészséget. 
 
Hazadiné dr. Kertész Anita megköszöni a jókívánságokat és elhagyja a termet. 
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ÜLÉSI 
 NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 
 
 Napirend tárgya:        Elıadó 
 
1.) Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekrıl,   Bratu László  
  megbeszélésekrıl        polgármester 
  
Bratu László polgármester kéri a képviselıket, tanácskozási joggal jelenlévıket tegyék meg 
észrevételeiket, javaslataikat. 
 
Kérdés, észrevétel hiányában a képviselı testület a tájékoztatót egyhangúlag tudomásul veszi. 
 
Napirend tárgya:         Elıadók 
 
2.) Jelentés a lejárt határidejő határozatok  végrehajtásáról   Bratu László 
   polgármester  
 
Kérdés, észrevétel hiányában Bratu László polgármester szavazásra bocsátja a jelentést. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
döntést hozza: 
 

Szám:  93/2010. (IX. 13. Kt. sz. határozat 
Tárgy: Jelentés a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról 
 

Encs város Képviselı-testülete a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról szóló 
jelentést megtárgyalta és elfogadja. 
 

   Felelıs:  polgármester  
   Határidı: 2010. szeptember 13. 

 
Napirend tárgya:         Elıadók 
 
3.) Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról    Bratu László 
   polgármester  

         
Bratu László polgármester megkérdezi a Pénzügyi Irodavezetı asszony kívánja-e kiegészíteni az írásos 
anyagot? 
 
Ferencsák Sándorné Pénzügyi Irodavezetı elmondja, hogy a bizottsági üléseken részt vett és a 
felmerülı kérdések ott tisztázásra kerültek. 
Felhívja a figyelmet arra, hogy ha az 1. sz. melléklet fı összesen sorait nézzük, a bevétel és a kiadás 
teljesítése összességében elmarad az idıarányostól. Ezen belül a mőködési bevételek és kiadások 
alakulása 50% körüli.  
Alulteljesítés a felhalmozás területén tapasztalható bevételi és kiadási oldalon egyaránt.  
Ennek oka a pályázati forrásból megvalósítandó beruházások közbeszerzési eljárásainak elhúzódása. Ezen 
feladatokra tervezett kiadás egy része a IV. negyedévben várható, a nagyobb teljesítés áthúzódik 2011-re. 
Természetesen az ehhez kapcsolódó források is így alakulnak.  
A személyi kiadások teljesítése 51,21%. Itt jelentıs befolyásoló tényezı a jubileumi jutalmak 
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nagyságrendje. Dologi kiadásainkat összességében 46,23%-ra teljesültek. Ha hozzávesszük a 06.30-án 
fennálló lejárt határidejő kifizetetlen számlák összegét, akkor már 52,69% a teljesítés. Sajnos évek óta 
jellemzı, hogy december 31-én 30-40 mFt nagyságrendő a kifizetetlen számlák összege. Bízik benne, 
hogy a második félévre ütemezett adóbevételek realizálódnak. Ezért a szakma igyekszik mindent 
megtenni, pl.: a bírósági végrehajtó szolgáltatását folyamatosan igénybe veszik. A hivatal saját bevételei 
vonatkozásában nagyobb teljesítésre számít az elsı félévhez képest, hiszen különbözı technikai 
problémák miatt a szemétszállítási díjak kiszámlázása a második félévben történik.  
Kijelenti, hogy a likviditási gondokat továbbra is csak az intézményekkel együttmőködve lehet kezelni. 
Akár személyi, akár dologi kiadások esetében bizony elıfordult, hogy a betervezett idıpontnál késıbb 
került sor kifizetésre. Köszöni az intézményvezetık segítségét abban, hogy ezen eseteket a 
munkatársaikkal egyeztetés útján sikerült elfogadtatni.  
Végezetül a pénzügyi iroda nevében megköszöni a Képviselı-testületnek, a bizottságoknak a szakmának 
nyújtott segítséget, kiemelten az éves költségvetés készítéséhez nyújtott segítséget.  
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottsága megtárgyalta a szokásos 
formában és tartalommal elkészült elıterjesztést.  Megállapították, hogy a bevételi tervet az 
önkormányzat idıarányosan teljesítette, de sajnos ezek sem teremtettek fedezetet a legszükségesebb 
kiadások teljesítésére sem. Az egyes intézményeket tekintve a teljesítés erısen szórt képet mutat, de ez 
szinte minden évben így van. Sajnos a kifizetetlen számlák nagyságrendje ijesztıen magas. Az ÖNHIKI-s 
pályázaton nem nyertünk és az ún. 6/3-as pályázatból is csak 5 millió forint támogatást kapott a város. 
Félı, hogy ezt az évet az eddigiektıl is rosszabbul fogjuk zárni. Bosszantó, hogy a hulladékszállítási díj 
kivetése is ekkora csúszással történt. Egyfelıl likviditási gondjainkat csökkenthettük volna, másfelıl 
pedig a lakosságot rövid idın belül kétszer fizettetjük meg.  
Van egy korábbi képviselı-testületi döntés, mely szerint a második félévi adóbevételei jelentıs részét a 
fügödi tagóvoda építésére fordítja a város. Tudni kell azonban, hogy ez az összeg a költségvetés 
készítésekor be lett tervezve a mőködési kiadások fedezésére. Így tehát a hátralévı idıben ugyancsak 
csökkenteni kell a kiadásokat. Mindezen gondok ellenére bízik benne, hogy az évet úgy tudja majd zárni 
az önkormányzat, hogy a bevételi és kiadási egyensúly megmarad és a kifizetetlen számlák nagyságrendje 
is csökken. Ehhez nagyon nagy odafigyelést és takarékosságot kér az önkormányzati intézményektıl. 
A bizottság a beszámolót elfogadásra javasolja. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke erısebben fogalmazna a 
gondokat illetıen. Az intézmények helyzete véleménye szerint tragikus. A finanszírozás idıarányos, 
mégis sok a kifizetetlen számla. Szinte nincs olyan intézmény, ahol valamilyen nagyságrendben ne 
jelenne meg.  A határozati javaslatban a költségvetési egyensúly elérésére nincs javaslat. Az egyes 
intézmények kiadási és bevételi oldalát tekintve a dologi oldal nem fog tovább csökkenni, így nem látható 
olyan intézkedés, amely a hiányt a tavalyi szintre vagy az alá csökkentené. Ennek oka az intézmények 
részérıl a felelıtlen gazdálkodás is. A Zrínyi iskola görgeti maga elıtt a jogelıd adósságait, illetve 
további kifizetetlen tételek is felmerültek. Már a szakiskolánál is jelentkeznek a kifizetetlen számlák egy 
nem túl jelentıs összegben, de ez korábban soha nem fordult elı. Az óvoda esetében a tartozások 
nagyságrendje már jelentısebb, míg a Sportközpontnál a több mint egy millió forintos jutalom forrása 
kérdıjelezhetı meg. 
 
Bratu László polgármester egyetért azzal, hogy az intézmények gazdálkodása kívánnivalót hagy maga 
után, ezért javasolja, hogy a dologi kiadások az elmúlt idıszakra kerüljenek felülvizsgálatra tételszerően a 
Pénzügyi Iroda által. A kifizetetlen számlák nagyságrendjét nem a finanszírozás hiánya okozza, mert az 
idıarányosan teljesült. Az intézményvezetık csak külsı és nem várt problémák megoldására fordíthattak 
pénzügyi keretet fenntartói engedéllyel, mint a Sportközpont esetében történt. Más intézmény ilyen 
engedélyt nem kért és nem kapott.  
Szomorúnak tartja, hogy a július-augusztus hónapokban az oktatási intézmények annak ellenére nem 
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javítottak helyzetükön, hogy jelentıs kiadásoktól mentesültek. Hiányuk ennek ellenére nem csökkent. 
Felkéri jegyzı urat, mint a költségvetés végrehajtásáért felelıs személyt, hogy szíveskedjen az 
önkormányzati intézmények elmúlt 8 havi gazdálkodását tételesen felülvizsgálni és a vizsgálat 
eredményérıl az új képviselı-testületet tájékoztatni. 
Javasolja, hogy a határozati javaslat ezzel a negyedik ponttal egészüljön ki. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és 12 igen szavazat és 2 
nem szavazat mellett az alábbi döntést hozta: 

 
 
 
 Szám:  94/2010. (IX. 13.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Beszámoló a költségvetés I. félévi  végrehajtásáról 
 

Encs város Képviselı-testülete 2010. évi költségvetésének I. félévi 
gazdálkodásáról szóló jelentést megtárgyalta és elfogadja. 
A Képviselı-testület megállapítja, hogy az elsı félévi gazdálkodás során 
realizálódott bevételek nem teremtettek teljes fedezetet a legszükségesebb 
kiadások teljesítésére sem , habár azok mértéke az „idıarányos” határon belül 
maradt. 
Továbbra sem sikerült viszont megoldani a finanszírozásban évek óta 
megfigyelhetı feszültségeket, a likviditási gondok ÖNHIKI-s támogatás 
hiányában az éven egyáltalán nem enyhültek. A kifizetetlen számlák összege  még 
mindig nagyon magas.  
A Képviselı-testület fontosnak tartja, hogy az egyensúlyjavító intézkedések 
továbbfolytatódjanak. 
 
Ennek érdekében elrendeli, hogy:  
 
1.)  A gazdálkodásban érintett valamennyi résztvevı (intézmény) tekintse át 

költségvetésének egyensúlyi kérdéseit és kiadásait kizárólag a bevételképzıdés 
üteméhez és mértékéhez igazítsa. 

 
2.) A Képviselı-testület korábbi döntésének megfelelıen a pályázati lehetıségeket 

folyamatosan vizsgálni kell. A várospolitikai feladattervvel összhangban lévı 
olyan pályázatokat kell beadásra elıkészíteni és beadni, melyek a legkevesebb 
önerı terhet jelentik Encs Város Önkormányzata költségvetésére. 

 
3.) Valamennyi intézmény esetében kerüljön sor a dologi kiadások összetételének 

áttekintésére, mert a likviditási gondok csökkentésére egyéb kiadási nem 
módosításával nincs lehetıség. 

 
4.)  A Pénzügyi Iroda valamennyi önkormányzati intézmény elmúlt 8 havi 

gazdálkodását tételesen vizsgálja felül és a   vizsgálat eredményérıl az új 
képviselı-testületet tájékoztassa. 

 
 
Felelıs:   polgármester, intézményvezetık, jegyzı 
Határid ı: folyamatos, illetve december 31. 
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Napirend tárgya:                  Elıadó 
 
4.) Beszámoló az Encs Város Fejlesztéséért Közalapítvány                 Mercz Dániel 

munkájáról                 a Kuratórium elnöke 
 
 
Bratu László polgármester megállapítja, hogy Mercz Dániel úr a Kuratórium elnöke nincs jelen a 
teremben.  Megkérdezi, hogy kapott-e meghívást az ülésre? 
 
dr. Szántó Marianna aljegyzı elmondja, hogy természetesen. Elnök úr, mint külsı bizottsági tag teljes 
testületi anyagot kapott. 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy elnök úr részt vett a 
bizottság ülésén és elmondta, hogy az elmúlt idıszak eseménytelenül telt el, ezért rövid a beszámoló. Az 
alapítványnak 1,9 millió forint a pénzeszköze, melybıl 762 ezer forint van lekötve. Ezt a vagyont az 
önkormányzati beruházásoknál szeretnék pályázati önrészként hasznosítani. Az elképzeléseik között 
szerepel a város közterületi információs táblákkal való ellátása, illetve közterek, parkok építése.  
A bizottság megköszönte a Kuratórium és elnök úr munkáját és a beszámoló elfogadását javasolja. 
 
Bratu László polgármester egyetért azzal, hogy kb. 10 millió forint az a teljes összeg, amely a 
táblarendszer megvalósítását szolgálná, ennek önerejét biztosítaná az alapítvány rendelkezésére álló keret. 
Köszönetét fejezi ki a Kuratóriumnak az elvégzett munkáért és reményét fejezi ki, hogy az alapítvány 
folytatja tevékenységét a város javára, hasznára. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
határozatot hozza: 

 
Szám:  95/2010. (IX. 13.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Beszámoló az Encs Város Fejlesztéséért Közalapítvány munkájáról 

 
A Képviselı-testület megtárgyalta az elıterjesztést és az Encs Város Fejlesztéséért 
Közalapítvány tevékenységérıl szóló beszámolót elfogadja.  

 
   Határidı: azonnal 
   Felelıs: polgármester  

 
 
Napirend tárgya:           Elıadó 
 
5.) Beszámoló az Encs Város Szociális Helyzetének Javításáért           Bucskó János 

Közalapítvány tevékenységérıl       ügyvezetı  
             

Bratu László polgármester megkérdezi a napirend elıadóját, kívánja-e kiegészíteni szóban az írásos 
anyagot? 
 
Bucskó János ügyvezetı az ez évi munkával kapcsolatosan jelzi, hogy 3 millió forint összegben került a 
pályázati támogatás megigénylésre, de a bírálatok még folynak. Az eredmény október elejére várható, de 
úgy véli, hogy jó az esélye annak, hogy a kért összeget elnyerje az önkormányzat. 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
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Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy 
ügyvezetı úr a bizottság ülésén részt vett és röviden összefoglalta az 1993 óta mőködı alapítvány 
tevékenységét. A cél mindig a város nehéz helyzetben lévı családjainak megsegítése volt. Bízik benne, 
hogy ennek lehetısége a jövıben is megmarad. 
Megköszöni Bucskó János úrnak azt, hogy mindvégig lelkiismeretesen dolgozott azon, hogy a mőködés 
feltételei rendelkezésre álljanak és közelgı nyugdíjazásához jó erıt, egészséget kíván. 
Úgy véli, hogy a rendszer további mőködtetésének sorsa az új képviselı-testület kezébe kerül, a döntés 
már az ı feladatuk lesz. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
határozatot hozza: 

 
Szám:  96/2010. (IX. 13.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Beszámoló az Encs Város Szociális Helyzetének Javításáért 

Közalapítvány tevékenységérıl 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az elıterjesztést és az Encs Város Szociális 
Helyzetének Javításáért Közalapítvány tevékenységérıl szóló beszámolót elfogadja.  
 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: azonnal 

 
Napirend tárgya:           Elıadó 
 
6.) Beszámoló az Encs Város Kultúrájáért és Sportjáért            Varga József 

Közalapítvány tevékenységérıl       a Kuratórium elnöke 
 
Bratu László polgármester megkérdezi Varga József urat a Kuratórium elnökét, kívánja-e szóban 
kiegészíteni az írásos beszámolót? 
 
Varga József a Kuratórium elnöke megköszöni a képviselı-testület támogatását és köszönetét fejezi ki a 
testület felé azért, hogy bizalmába fogadta a Kuratóriumot és türelemmel volt a mőködés során. Úgy véli 
az Alapítvány irányítása mellett a két média a helyére került és jól mőködik a város polgárainak 
megelégedésére. 
A jövıre nézve a Kuratórium szándéka, hogy a sporttal kapcsolatos ügyekben is hasonlóan jól 
hasznosítható tevékenységet, szakmai véleményezést tudjon végezni. 
Krózser János úr, a Kuratórium építı tagjaként vett részt a munkában és elvesztését pótolhatatlan 
veszteségként élték meg. Részvétét fejezi ki a gyászoló családnak. 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke kijelenti, hogy mindenki által 
tapasztalható, hogy a média életében jelentıs változás állt be. Megfelelı színvonalon tájékoztatják a város 
lakosságát az eseményekrıl, rendezvényekrıl. 
További jó munkát kíván a testület ciklusán átnyúló tevékenységhez. Az új képviselı-testület dönt majd a 
további mőködtetésrıl és a Kuratórium tagjairól. A bizottság a beszámolót elfogadásra javasolja.  
 
Bratu László polgármester egyetért azzal, hogy fokozatos fejlıdés volt tapasztalható a helyi média 
munkájában. Ezt megköszöni a Kuratórium tagjainak, a fıszerkesztıknek és jó egészséget kívánva kéri, 
hogy szolgálják tovább tevékenységükkel a város tájékoztatását. 
 



 

Kll - P:\iroda\titkarsag\Kt-jkv\2010\20100913.doc     

8 

Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
határozatot hozza: 

 
Szám:  97/2010. (IX. 13.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Beszámoló az Encs Város Kultúrájáért és Sportjáért Közalapítvány 

tevékenységérıl 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az elıterjesztést és az Encs Város Kultúrájáért és 
Sportjáért Közalapítvány tevékenységérıl szóló beszámolót elfogadja.  

   
Felelıs: polgármester 
Határid ı: azonnal 

 
Napirend tárgya:          Elıadó 
 
7.) Beszámoló az Életmentés Alapítvány B-A-Z Megye          Rácz Tamás 

munkájáról         a Felügyelı Bizottság elnöke 
 
 
Bratu László polgármester köszönti Rácz Tamás urat az Encsi Mentıszolgálat vezetıjét. Sajnálattal 
állapítja meg, hogy a Kuratórium elnöke, dr. Breitenbach Géza úr tud részt venni a testület ülésén. 
Megkérdezi Rácz urat kívánja-e szóban kiegészíteni a beszámolót? 
 
Rácz Tamás a Felügyelı Bizottság elnöke nem kívánja kiegészíteni az írásban kiküldött anyagot. 
 
Bratu László polgármester megköszöni a munkát, hiszen az alapítvány az elmúlt idıszakban hozzájárult 
az encsi mentıállomás technikai fejlesztéséhez. Sok benyújtott pályázata a mentıállomás vezetı úrnak 
eredményre vezetett. Arra kéri, hogy továbbra is mőködjön együtt az Alapítvánnyal, de az önálló 
kezdeményezéseket se hagyja el, ha azok eredménnyel kecsegtetnek. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
határozatot hozza: 

 
Szám:  98/2010. (IX. 13.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Beszámoló az Életmentés Alapítvány B-A-Z Megye munkájáról 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az elıterjesztést és az Életmentés Alapítvány 
B-A-Z  Megye munkájáról szóló beszámolót elfogadja.  

   
Felelıs: polgármester 
Határid ı: azonnal 

 
Napirend tárgya:        
 
8.) Indítványok, bejelentések  

  
8.1 Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsıoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2011-es 

fordulójához 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Karsai Attila  a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke úgy véli, hogy minden lehetıséget ki kell 
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aknázni a felsıoktatásban részt vevı gyerekek támogatására. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy 
bizottsága az elızı évek gyakorlatnak megfelelıen támogatja a pályázat benyújtását a szociális keret 
terhére. 
 
Bratu László polgármester további kérdés, észrevétel, javaslat hiányában szavazásra bocsátja az 
elıterjesztést. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
döntést hozza: 
 

           
Szám:  99/2010. (IX. 13.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsõoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázat 2011-es fordulójához  
 

A Képviselõ-testület megtárgyalta, és támogatja a Bursa Hungarica Felsõoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2011. évre meghirdetett fordulójához való 
csatlakozást. A pályázat feltételrendszerének kidolgozásával a Szociális és 
Egészségügyi, valamint Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottságot bízza meg. 
Továbbá megbízza a polgármestert, hogy a lebonyolítást koordinálja.  

 
    Felelõs:  polgármester 
    Határidõ:  2010. szeptember 30. ill. 2011. december 31.  

 
 
8.2  Fenntartói engedély a maximális osztály-, illetve csoportlétszám túllépésére 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke tájékoztatja a képviselıket, 
hogy a korábbi gyakorlathoz képest változás, hogy ha a túllépés nem éri el a 20%-ot, akkor elegendıvé 
vált a fenntartó jóváhagyása a csoport-, illetve osztálylétszám túllépéshez. 
A legnagyobb probléma most a fügödi tagóvodában van, ahol az iskolabıvítés elkészültéig a két csoport 
együtt került elhelyezésre, így túl van a törvényes kereteken. A mielıbbi megoldást kell keresni a 
zsúfoltság elkerülése érdekében. 
 
Bratu László polgármester is azt kéri, hogy a fügödi speciális és kivételesen felmerült eset miatt az 
egyeztetések mielıbb kerüljenek lefolytatásra, hogy az átmeneti idıszakra találják meg a legjobb 
megoldást. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
döntéseket hozza: 

 
Szám:  100/2010. (IX. 13.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: A Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény 

engedélye maximális osztálylétszám túllépésre 
 
A képviselı-testület megtárgyalta a Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény engedély kérelmét a maximális osztálylétszám túllépésre és 
az engedélyt megadja. 
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Felelıs:  jegyzı 
Határid ı:   2010. szeptember 30. 

 
 

Szám:  101/2010. (IX. 13.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Az Óvoda, Egységes Pedagógiai Szakmai és Szakszolgálat, Bölcsıde 

engedélye maximális csoportlétszám túllépésre 
     

A képviselı-testület megtárgyalta az Óvoda, Egységes Pedagógiai Szakmai és 
Szakszolgálat, Bölcsıde engedély kérelmét a maximális csoportlétszám túllépésre és az 
engedélyt megadja. 
 

Felelıs:  jegyzı 
Határid ı:  2010. szeptember 30. 

 
8.3   Felhatalmazás feladatellátási szerzıdés megkötésére 
 
Bratu László polgármester kéri a képviselı testület felhatalmazását a feladat-ellátási szerzıdés aláírására, 
hogy a lakosság egyetlen pillatara se maradjon fogorvosi ellátás nélkül. Legyen elegendı idı az egyéb 
engedélyezési eljárások lefolytatására. 
Felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság álláspontját. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
bizottság ülésén részt vett dr. Kertész Anita fogorvos és elmondta, hogy az OEP és az ÁNTSZ felé 
szükséges a feladat-ellátási szerzıdés az eljárás lefolytatásához. Az encsi önkormányzaton kívül még 12 
érintett önkormányzat tartozik a körzethez és mindenki egyetértése kell a szerzıdés megkötéséhez. A 
települések megkeresésre kerültek azzal, hogy szők 10 napon belül hozzák meg döntéseiket. A város 
ugyanazon feltételeket biztosítja az új doktornınek, mint elıdjének. 
A bizottság javasolja polgármester úrnak a szerzıdés aláírására történı felhatalmazását. 
 
Bratu László polgármester ismerteti az érintett települések sorát. 
 
dr. Basista Erika képviselı, a Területi Egészségügyi Központ vezetıje elmondja, hogy a bizottsági 
ülésen részt vett és ott is sajnálatát fejezte ki, hogy nincs egy kialakult protokoll arra, hogyan zajlik le egy 
átadás-átvételi eljárás,  ha egy orvos nyugállományba kíván vonulni.  
Az ellátás továbbra is a megszokott helyen folyik majd tovább a fıépületben és a költségek viselésérıl 
külön szerzıdés megkötésére kerül sor a TEK és a vállalkozó között. 
 
Bratu László polgármester úgy véli, hogy a doktornı fiatal és agilis. Minden jót kíván neki a város 
nevében a praxis elindításához. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
döntést hozza: 

 
Szám:   102/2010. (IX. 13.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Felhatalmazás feladat-ellátási szerzıdés megkötésére 
 

Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta  az Inoment Kft. 
képviseletében eljáró Hazadiné dr. Kertész Anita fogorvos asszony kérelmét és úgy 
döntött, hogy az I. sz. fogorvosi körzet feladatainak további, zavartalan és folyamatos 
ellátására feladat-ellátási szerzıdést köt, mely szerzıdés a praxisra vonatkozó mőködtetési 
jogra vonatkozó Ányos Aladárné dr. Fazekas Judit és az Inoment Kft. között kötött 
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végleges adásvételi szerzıdéssel válik hatályossá. 
Ezzel egyidejőleg felhatalmazza a testület a polgármestert, hogy a szerzıdést az 
Önkormányzat nevében írja alá. 

   
Felelıs:   polgármester 
Határid ı:   2010. szeptember 13. 

   
Dobozi Gábor képviselı elhagyja a termet. A testület jelenlévı tagjainak száma 13 fı. 
 
8.4 „ A pedagógiai, módszertani reformot támogató informatikai infrastruktúra fejlesztése” címő 
projekthez kapcsolódó közbeszerzési eljárás lefolytatása 
 
Bratu László polgármester ismerteti a testülettel, hogy a pályázat olyan régen került benyújtásra, hogy 
már majdnem feledésbe merült, mikor némi hiánypótlás után támogatásra érdemesnek ítélték. 
Ez a beszerzés a kistérségi pályázattal együtt jelentıs technikai segítséget nyújt majd az oktatási 
intézmények számára. A támogatási intenzitás 100%. 
Felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke úgy véli, hogy 100%-os 
támogatás esetén nincs miért aggodalmaskodni. A kérdés inkább az, hogy az OKM fogja-e tudni tartani a 
határidıket. Támogatja a bizottság a feltételes közbeszerzési eljárás lefolytatását. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
döntést hozza: 

 
Szám:  103/2010. (IX. 13.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: „A pedagógiai, módszertani reformot támogató informatikai 

infrastruktúra fejlesztése” címő projekthez kapcsolódó közbeszerzési 
eljárás lefolytatása  

 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és hozzájárul 
ahhoz, hogy „A pedagógiai, módszertani reformot támogató informatikai infrastruktúra 
fejlesztése” címő projekt megvalósításához kapcsolódó feltételes közbeszerzési eljárás 
meghirdetésre és lefolytatásra kerüljön a becsült érték alapján a nemzeti egyszerő eljárásrend 
szerint. 
A testület hozzájárul az ajánlattételi felhívás közzétételéhez. 
 
Felelıs:  polgármester 
Határidı: azonnal, illetve Kbt. szerint 

 
8.5 A plakátok elhelyezésérıl szóló 21/2007 (VI.19) Ör. sz. rendelet módosítása 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy a tervezet 5.§-a tartalmazza 
a változást, a többi csak pontosítás. „ A kötözéses módszer” helyett „oldható kötéssel” kifejezést javasolja 
használni. A hatálybalépés kapcsán annyit jegyez meg, hogy talán nem szerencsés a kampányidıszakban 
változtatni a megszokott renden. A lényeg az, hogy a kitőzött cél - a város tisztán tartása - elérhetı legyen 
továbbra is. 
 
Dobozi Gábor képviselı helyet foglal a teremben. A testület jelen lévı tagjainak száma 14 fı. 
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Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
rendeletet alkotja: 
 

Encs város Önkormányzata Képviselı-testületének 
9/ 2010. (IX.14. ) Önkormányzati rendelete  

a plakátok elhelyezésérıl szóló 21/ 2007.( VI.19. ) Ör. számú rendelet módosítására 
 

1.§ 
 

Az Ör. 3.§ (1) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
 
3.§ (1) Plakát- ide nem értve a választási plakátot- az e célra rendszeresített hirdetıfelületeken helyezhetı 
el a hirdetıfelület tulajdonosával történı megegyezés útján. 

 
2.§ 

 
Az Ör. 3.§ (5) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
 
3.§ (5)  A plakát elhelyezéséhez – a 3/A. § (7) bekezdésben meghatározott kivétellel- vízben oldódó 
ragasztóanyag használható. 

3.§ 
 

Az Ör. 3.§ (7) bekezdése bevezetı mondata az alábbiak szerint módosul: 
 
3.§(7) Tilos plakátot – ide nem értve  a választási plakátokat- elhelyezni: 

 
4.§ 

Az Ör. 3.§ -a az alábbi (8) bekezdéssel egészül ki:  
 
3.§ (8) A választási plakátok elhelyezésére a választási eljárásról szóló 1997. évi C. törvény( 
továbbiakban: Ve) 42.§ (2)-(6) bekezdései valamint jelen rendelet 3/A §-ának rendelkezései irányadóak. 

 
5.§ 

Az Ör. az alábbi 3/A§-sal egészül ki: 
 
3/A.§ (1) Tilos választási plakátot elhelyezni a város mőemlékein, mőemlék jellegő épületein, helyi 
védelem alatt álló épületein, a közparkok területén és objektumain, valamint az ott élı növényzeten.  
(2) Választási plakátot a közterületen, közterületen álló építményen és egyéb mőtárgyon, a közterülettel 
közvetlenül határos falfelületen és kerítésen ( továbbiakban együtt: építmény ) elhelyezni csak a 
közterület tulajdonosának és az érintett épület, építmény, kerítés vagy egyéb mőtárgy tulajdonosának 
elızetes hozzájárulásával a (7) bekezdésben maghatározott módon lehet. 
(3) A kérelemben pontosan meg kell jelölni, hogy a kérelmezı kinek az érdekében, mikor, hol kíván 
plakátot elhelyezni., ki a felelıs a plakátok Ve. elıírásai szerinti eltávolításáért. 
(4) Az önkormányzat tulajdonában álló közterületek tekintetében a tulajdonosi hozzájárulás megadására a 
polgármester jogosult. A polgármester az engedélyt csak azt követıen adhatja meg, hogy a kérelmezı 
hitelt érdemlıen igazolta az építmény tulajdonosának a plakát elhelyezéséhez való hozzájárulását. 
(5) A polgármester a közterület tekintetében a tulajdonosi hozzájárulásra vonatkozó kérelem elbírálása 
során köteles figyelembe venni a helyi építési szabályzatot, városképi, városrendezési, mőemlékvédelmi, 
közlekedési, környezetvédelmi, közegészségügyi és köztisztasági elıírásokat, kereskedelmi és turisztikai 
szempontokat és jogszabályi elıírásokat.  
(6) Nem kell engedélyt kérni  a plakátok elhelyezésére kijelölt helyen történı plakátelhelyezésre. 
(7) A választási plakátokat elsısorban oldható kötéssel lehet kihelyezni.  Amennyiben az oldható kötés 
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nem végrehajtható akkor van helye a 3.§ (5)- (6) bekezdésének alkalmazására. 
 

6.§ 
Az Ör. 5.§-a az alábbiak szerint módosul: 
 
5.§ Épület falára, kerítésére plakátot elhelyezni kizárólag a tulajdonos, illetve a bérlı, kezelı elızetes 
írásos hozzájárulásával lehet. Amennyiben az épület, illetve kerítés a közterülettel közvetlenül határos, 
úgy a plakát elhelyezéséhez a közterület tulajdonosának hozzájárulása is szükséges. 
A kérelemmel kapcsolatos eljárásra a 3/A.§.(3)-(5) bekezdéseit megfelelıen alkalmazni kell. 

 
7.§ 

Az Ör.6.§-a az alábbiak szerint módosul: 
 
6.§ (1) Az önkormányzati tulajdonban lévı hirdetıfelületeken elhelyezett plakátok eltávolításáról a bérleti 
szerzıdésben meghatározott idıtartam leteltét követıen az önkormányzat a Városgazda Kft. útján 
gondoskodik. 
(2) A magánkézben lévı hirdetıfelületekre, épületekre, kerítésekre elhelyezett plakátok eltávolításáról az 
elhelyezést engedélyezı tulajdonos,  bérlı,  kezelıköteles gondoskodni a plakát aktualitásának elvesztését 
követı 7 napon belül. 

8.§ 
 

Az Ör.7. § „elızetesen egyezetett módon” szövegrésze hatályát veszti és az alábbiakkal egészül ki: 
 
7.§ ….. és külön rendelet alapján a közterület-használatra. 
 
( Teljes szöveg: Kampányidıszakban az önkormányzat az induló jelöltek, pártok részére a bejelentett 
igények alapján azonos feltételek mellett biztosít használati lehetıséget a hirdetıfelületekre és külön 
rendelet alapján a közterület-használatra. 

 
9.§ 

Az Ör. 8.§ (1) bekezdés második mondata az alábbiak szerint módosul: 
 
8.§(1) Amennyiben az elkövetı személye nem állapítható meg a bírság megfizetésére az is kötelezhetı, 
aki a plakát elhelyezésére megbízást ad ( felbújtó).  
 

10.§ 
 

Az Ör. 8.§ (2) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
 
8.§ (2) Szabálysértést követ el és az ( 1) bekezdés szerint kell eljárni azzal szemben, aki: 
1.) tiltott helyen plakátot helyez el ( 3.§ (7), 3/A§ (1)) 
2.) reklámhordozót, rögzített vagy hordozható hirdetı-berendezést közterület-használati engedély nélkül 
helyez el (4.§) 
3.) a tulajdonos, bérlı, kezelı, elızetes írásbeli hozzájárulása, illetve a közterület tulajdonos hozzájárulás 
nélkül helyez el plakátot (5.§, 3/A§ (2) ) 
4.) a plakát elhelyezésére vonatkozó szabályokat megszegi ( 3.§ (2)-(3), (5)-(6), 3/A§(7)) 
5.) lakossági hirdetést közérdekő hirdetıfelületen, illetve bérelhetı felületen bérleti szerzıdés nélkül 
helyez el (3.§ (3)-(4)) 
6.) a magánkézben lévı hirdetıfelületekre, épületekre, kerítésekre elhelyezett plakátok eltávolításáról az 
elhelyezést engedélyezı tulajdonos,  bérlı,  kezelı elıírt határidın belül nem gondoskodik (6.§(2)) 
7.) választási plakátot a Ve 42.§ (6) bekezdésében meghatározott mód megsértésével helyez el  
8.) választási plakát eltávolításáról a Ve 42.§ (6) bekezdésében meghatározott határidın belül nem 
gondoskodik  
 

11.§ 
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Az Ör. 8.§ (4) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
 

8.§ (4) A (2) bekezdés szerinti tilalom ellenére kihelyezett plakátokat a Városgazda Kft. a következı 
naptári napon eltávolítja és a költségeket a szabálysértı, illetve amennyiben annak személye nem válik 
ismertté az érdekelt részére kiszámlázza. 
 

 
12.§ 

Ez a rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
 

Kmf. 
 
  dr. Halász Ferenc                Bratu László 
        jegyzı sk.               polgármester sk. 
 
 
8.6      Encsi Többcélú Kistérségi Társulás Közoktatási Esélyegyenlıségi Intézkedési terve 2008-2013 
felülvizsgálata- 2010. 
 
Bratu László polgármester kijelenti, nem tudja, mit hoz a jövı és az oktatási intézkedési terv 
felülvizsgálata marad-e kötelezı feladat. Ma még kétévente ezen kötelezettségnek azonban eleget kell 
tennie a testületnek. 
Felkéri Konyor Judit asszonyt az Encsi Többcélú Kistérségi Társulás Közoktatási Szakreferensét, hogy 
ismertesse a felülvizsgálat megállapításait. 
 
Konyor Judit szakreferens beszámol a jelenlévıknek a felülvizsgálat tapasztalatairól. 
 
( A  beszámoló a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke örül a részletes tájékoztatásnak. 
Támogatja a felülvizsgálat elfogadását, hiszen az a pályázatok beadásához szükséges. 
Az integráció elutasítása jó döntés, hiszen az oktatáspolitika a saját képességének megfelelı fejlesztést 
támogatja. 
A középiskolában sok a HH-s és 3H-s gyerek. Ez nem öröm, sokkal inkább azt mutatja, hogy a polgári 
réteg süllyed le, mint azt, hogy a mélyebben lévı rétegek zárkóznának fel. 
A 16. életévüket betöltötteknek azt üzeni, talán tanulni kellene és nem lenne probléma. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
döntést hozta: 

 
Szám: 104/2010. (IX. 13.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Encsi Többcélú Kistérségi Társulás Közoktatási Esélyegyenlıségi 

Intézkedési Terve 2008-2013 felülvizsgálata- 2010 
 

A Képviselı-testület megtárgyalta az Encsi Többcélú Kistérségi Társulás 
Közoktatási Esélyegyenlıségi Intézkedési Terve 2008-2013 felülvizsgálatának 
elıterjesztését. A módosítást elfogadja. 

 
Felelıs:  jegyzı 
Határid ı: 2010. szeptember 30. 
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8.7     Bejelentések  

 
Szeles András alpolgármester arra szeretne választ kapni, hogy az encsi temetı és a Béke út 
viszonylatában tereprendezést követıen járda kerül majd kialakításra? Ha igen, milyen finanszírozásból, 
mert nem emlékszik, hogy a képviselı-testület jóváhagyta volna? 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a közútkezelı jelezte, hogy a Méra-Ináncs szakaszon sok a 
gyermek és így külsı segítséggel került elindításra a munka, amely a városnak semmilyen kiadással nem 
jár. 
 
Szeles András alpolgármester úgy tudja, hogy a járda létesítéséhez a jegyzı nem adott ki kezelıi 
hozzájárulást. 
 
Bratu László polgármester nem érti mirıl beszél az alpolgármester úr. Kijelenti, hogy nem új útról van 
szó. Nincs végleges megoldás. A négy számjegyő út mellett épül egy ideiglenes sármentesítési lehetıség. 
 
Bolobás Péter képviselı jelzi, hogy az északi lakótelep csapadékvíz elvezetı rendszerében áll a víz. 
 
Bratu László polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a városban két csoport folyamatosan végzi a 
csapadékvíz elvezetı rendszer átereszeinek takarítását és óriási eredményeket értek el Abaújdevecsertıl 
Fügödig, a Váci úttól a Szeles útig. Valamennyi áteresz kibontásra került. A bútorgyár, a Kenyérgyári út 
és a Keglevich úti áteresz le volt szakadva, de ezek is kibontásra került. Le volt szakadva. A Kossuth úton 
új áteresz került behelyezésre és a vasúttal párhuzamosan ki is takarították. A Kazinczy úton is elkezdték 
a munkát. Vélhetıen a jelzett rész még ezután következik. Felkéri Bartek József urat a Városgazda Kft. 
ügyvezetıjét, hogy adjon tájékoztatást a továbbiakról. 
 
Bartek József ügyvezetı elmondja, hogy a csapadékvíz elvezetı rendszer önkormányzati karbantartási 
kötelezettség alá tartozó része 90 %-ban rendbetételre került. A pangó víz megáll benne, mert a lakossági 
árokrendszer tisztítása még nem történt meg. Egy-két áteresznél van gond, ahol a nagy távolság, vagy a 
kis keresztmetszet miatt még nem sikerült teljesen kitisztítani. Ezek is folyamatban vannak. 
 

 
Napirend tárgya:         Elıadók 
 
9.) Ciklusleltár 2006-2010       Bratu László 
   polgármester  
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy minden iroda összeállította a maga területét és az egybe 
szerkesztett anyag igyekszik valós képet adni az elmúlt négy évrıl. Kéri a képviselık észrevételeit, 
javaslatait. 
 
Szeles András alpolgármester elmondja, hogy az elmúlt nyolc év, de különösen az elmúlt négy év az 
önkormányzati finanszírozás folyamatos csökkenését eredményezte. A képviselı-testület mindent megtett 
azért, hogy a város mőködıképes maradjon. A hiány azonban egyre nı. Fontos szempont volt mindig, 
hogy a munkahelyek megtartásra kerüljenek. Voltak olyan lépések, amelyek nem úgy alakultak, ahogyan 
a városatyák szerették volna, pl. a többcélú épület kivitelezési költségeinek növekedése. A ciklusleltár 40. 
pontként szereplı cél: a meglévı munkahelyek megtartása, újak létrehozása, mit az anyag is tartalmazza, 
csak részben valósult meg. A munkaügyi Központ adatai szerint 2006. januárjában a munkaképes 
munkanélküliek aránya 11,36%, míg ugyanez az arány 2010. január elején 15,16%. És ez az adat nem is 
valós, a tényleges vélhetıen ettıl sokkal több. Ez bizony jelentıs romlás.  
Úgy látja, hogy csak bizonyos érdekcsoportok fejlesztése folyik. 
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Jó, hogy az önkormányzat élhetett a közmunka programmal, de az igazi az állandó munkahelyek 
teremtése lenne. 
A Profival szemközti területen elindult az építkezés, igaz jó nagy késéssel, ez talán 30 új munkahelyet 
jelent majd az itt lakóknak.  
Az, hogy a kis- és középvállalkozások száma emelkedett a városban nem az önkormányzat érdeme. 
Az utolsó állami munkahely létesítı intézmény a városban a dementált otthon.  
Látható, hogy állami segítség nélkül egyre nagyobb problémák lesznek, melyek megoldása a következı 
képviselı-testület feladata. 
A megkezdett út, amit a testület az intézményrendszer stabilitása érdekében elindított reményei szerint 
tovább folyik majd. 
 
Bratu László polgármester nem mindenben ért egyet az elhangzottakkal. Valamennyi politikus ígéretet 
tesz a munkahelyteremtésre, amely azonban megfelelı infrastruktúra nélkül nem sikerülhet. Amíg a 
Kassa-Miskolc elkerülı nem épül meg a befektetık elkerülik az encsi ipari parkot. Hiába jönne a 
vállalkozó, mert elretten, amikor azzal szembesül, hogy a 39 km-t a környezı településeken kell 
megtennie és az tovább tart, mint megtenni az autópályán a Miskolc-Budapest útvonalat. 
Elutasítja azt a megjegyzést, hogy csak bizonyos érdekcsoportok fejlesztése folyik. A kistérségi társulás 
hat olyan vállalkozást segített, ahol tudott pályázni és tovább fejlıdni, aki felvállalta, hogy nem feketén 
foglalkoztatja a dolgozóit.  
A jelenleg regisztrált munkanélküliek közül kb. 20% a közép-, illetve felsıfokú végzettségő réteg, míg 
80% sajnos általános iskolai végzettséggel sem rendelkezik és nem is akar dolgozni. A legnagyobb 
problémát ebben látja. 
A világválság hatalmas csapás volt, de ennek ellenére a városban a foglalkoztatás szintje nem csökkent. 
Óriási köszönet ezért minden foglalkoztatónak, hogy az eddig elért eredményeik terhére is megtartották a 
munkatársaikat. 
További kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az elıterjesztést. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
döntést hozta: 

 
 Szám:  105/2010. (IX. 13.) Kt. sz. határozat 
 Tárgy: Encs város Önkormányzata Képviselı-testületének ciklusleltára ( 2006-2010) 
 
Encs város Önkormányzat képviselı-testülete megtárgyalta a 2006-2010 ciklusban vállalt, 
illetve elvégzett feladatok végrehajtásáról összeállított ciklusleltárt és azt elfogadja. 
 

Felelıs:   polgármester 
          Határid ı:  azonnal 

 
 

Bratu László polgármester megköszöni az elmúlt négy év munkáját. Úgy véli, hogy a kitőzött 
feladatok jelentıs része megvalósult. Sajnos vannak olyanok is, amelyek még nem, de 
remélhetıleg ez rövidesen változni fog. 
Köszönetet mond a város valamennyi polgárának a testület munkájának segítéséért, a 
közremőködésért, a javaslatokért. 
Úgy véli, hogy az elkezdett munkát soha nem lehet befejezni, mert mindig új feladatok jönnek. 
Az elmúlt idıszak igazolta, hogy Encs alkalmas a befogadó város szerepkörre. Ezt a város maga 
talán annyira nem is érzékeli, de aki elmegy a 3-as fıúton a település mellett az látja és 
megcsodálja az abaúji kisvárosi képet.  
A nehéz gazdasági helyzet és a válság ellenére a fogyó bevételek mellett is sikerült talpon 
maradni. Az önkormányzat elkerülte e kötvénykibocsátást. A beruházásokból bevétel származik. 
Köszöni a hivatal munkáját, jegyzı úrnak és aljegyzı asszonynak a szakmai segítséget és 
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köszönetet mond mindazoknak, akik nem próbáltak hosszú idın keresztül visszafelé ülni a lovon 
és abba az irányba haladtak, amely eredményeként még szebb, még jobb és az encsieké lehet ez a 
kisváros.  
Az abaúji ember mindig büszke volt rá, hogy még ha szegénységben is, de ez a térség az ı 
megyerésze. 
Végezetül a testület valamennyi tagja és a hivatal vezetıi részére a négy éves együttmőködés 
emlékére városi címert ábrázoló plakettet és emléklapot ad át. 
 
dr. Vidákovics Béla alpolgármester megköszöni polgármester úr elmúlt négyévi, és az azt 
megelızı idıszakban végzett áldozatos munkáját és átadja részére az emlékplakettet és 
emléklapot. 
 
Bratu László polgármester megköszöni alpolgármester úr kedves szavait és mindenkinek jó 
erıt, egészséget kíván és azt, hogy a céljaikat úgy tudják a jövıben is megvalósítani, hogy az 
mindenkinek, az egész közösségnek az érdekeit szolgálja. 
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést berekeszti.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 

Bratu László        dr. Halász Ferenc 
 polgármester                   jegyzı 

 
 
 
 
 
 

          Kovács István                                    Szeles András 
   hitelesítı                   hitelesítı 


